
Vi har to innspill til årsmøtet. 
Sak en: innkjøp av hjertestarter utplassert på brygga i Brekkestø?  
Sak to: utrede mulighet for lading av elbil ved parkeringsplassene? 
Hilsen Anne og Cathrine Heen 
 
 
Styret har valgt å ikke fremme sak to,  fra Anne og Cathrine, da Brekkestø Vel ikke har egne 
egnede parkeringsplasser/eiendom til dette, og avstanden til nærmeste ladestasjon kun er 1 
mil. Mange har ordnet dette også privat. Dette bør evt initieres privat. 


